## 機構動態 ORGANIZATION ACTIVITIES



## 「商界展關懷」2014 Caring Company 2014

扶康會積極與不同商業機構和專業組織連 繫,建立緊密的伙伴關係,一起建設和諧共 融的社會。今年度,本會成功提名109間公 司及機構獲得「商界展關懷」的嘉許,比去 年多14間;並於2014年2月28日,透過由社 會服務聯會舉辦的「商界展關懷」社區合作 伙伴展,與多間支持本會的公司及機構代 表聚首一堂,並與其他公司及機構探討社區 伙伴合作機會及實踐「企業社會責任」的具 體方案。當日本會更設有「康姨餅房」展覽 攤位,讓參加者對智障人士製作的產品及 本會的服務有更多認識。

本會衷心感謝各機構及團體過去的支持, 期望能與更多機構和團體合作,關懷殘疾 人士,實踐共融的精神。

Fu Hong Society is keen on connecting with different corporations and professional organizations with a view to building a harmonious society through establishing close partnership. This year, our Society has successfully nominated 109 companies and organizations to have "Caring Company" recognition,

with 14 more companies compared to last year's numbers. We gathered with our caring companies and connected with people from different sectors and industries to explore new community partnership opportunities and solutions for corporate social responsibility through the Caring Company Partnership Expo, which was held by the Hong Kong Council of Social Service on 28 February 2014. Besides, we had an exhibition booth about Madam Hong's Bakery,

> which introduced the products made by persons with intellectual disabilities and the Society's services.

We would like to express our sincere gratitude to the companies and organizations for their enthusiastic support, and look forward to the cooperation with more partners showing care to persons with disabilities, promoting inclusion spirit.

